BEKANNTMACHUNGEN DER STUDIERENDENSCHAFT

ausgegeben zu Bonn am 15. März 2023

Nr. 13/2023

Ergebnis der Wahl zum Fachschaftsrat der Fachschaft Evangelische Theologie

Das Wahlergebnis der Wahl des Fachschaftsrates der Evangelischen Theologie der Uni Bonn

Die Wahl des Fachschaftsrates der Evangelischen Theologie der Universität Bonn fand als Urnenwahl vom 31. Januar 2023 bis zum 02 Februar 2023 im Fachschaftsraum der Evangelischen Theologie statt.

Es waren 476 Studierende berechtigt an der Wahl des Fachschaftsrates teilzunehmen.

An der Wahl haben 29 Studierende teilgenommen, 29 Stimmen waren gültig, 0 ungültig. Das ergibt eine Wahlbeteiligung von 6,09%.

Gewählt wurden neun Personen: Caroline Käthe Cichon, Tristan Helmut Hendrik Genoske, Fabian Gürtler, Meret Olivia Haas, Paul Benjamin Kurt Hector, Miriam Ruth Heinrichs, Rebecca Elsa Neuhoff, Marie-Louise Thon, Felix Anton Zinsen.

Die Verteilung der Stimmen ist wie folgt:

Kandidatur	Stimmen
Heinrichs, Miriam Ruth	7
Cichon, Caroline Käthe	6
Zinsen, Felix Anton	4
Haas, Meret Olivia	3
Thon, Marie-Louise	3
Genoske, Tristan Helmut Hendrik	2
Hector, Paul Benjamin Kurt	2
Gürtler, Fabian	1
Neuhoff, Rebecca Else	1

Die Gewählten werden unmittelbar durch den Wahlleiter benachrichtigt. Sie erklären gegenüber der Wahlleitung ihre Annahme oder Ablehnung bis zur konstituierenden Sitzung schriftlich. Bei keiner Rückmeldung ist davon auszugehen, dass die Wahl nicht angenommen wird.

Gegen dieses Wahlergebnis kann innerhalb von 14 Tagen nach seiner Veröffentlichung beim Wahlprüfungsausschuss der Fachschaftenkonferenz schriftlich (c/o Fachschaftenreferat) oder per E-Mail an wpafk@listen.uni-bonn.de Einspruch erhoben werden.

Dieses Dokument wird ab dem 02.02.2023 im Fachschaftsraum der Evangelischen Theologie der Universität Bonn ausgelegt.

Bonn, den 02.02.2023

Wahlausschuss

Alessa Busche Wahlausschuss

Alessa Burche

j.gedikoglu@outlook.com

ustin Gedikoglu

The election results of the election of the student council of the Protestant Theology at the University of Bonn

The election of the Student Council of the Protestant Theology of the University of Bonn took place as a ballot from January 31st 2023 to February 2nd 2023 in the Student Council Room of the Protestant Theology Department.

There were 476 students eligible to vote in the student council election.

29 students participated in the election, 29 votes were valid, 0 invalid. This results in a voter turnout of 6.09%.

Nine people were elected: Caroline Käthe Cichon, Tristan Helmut Hendrik Genoske, Fabian Gürtler, Meret Olivia Haas, Paul Benjamin Kurt Hector, Miriam Ruth Heinrichs, Rebecca Elsa Neuhoff, Marie-Louise Thon, Felix Anton Zinsen.

The distribution of votes is as follows:

Candidacy	Voices
Heinrichs, Miriam Ruth	7
Cichon, Caroline Käthe	6
Interest, Felix Anton	4
Haas, Meret Olivia	3
Thon, Marie-Louise	3
Genoske, Tristan Helmut Hendrik	2
Hector, Paul Benjamin Kurt	2
Gürtler, Fabian	1
Neuhoff, Rebecca Else	1

Those elected shall be notified directly by the electoral officer. They shall declare their acceptance or rejection in writing to the election committee by the constituent meeting. If there is no response, it is to be assumed that the election will not be accepted.

An objection to this election result may be lodged with the Election Review Committee of the Student Representative Council in writing (c/o Student Representative Council) or by e-mail to wpafk@listen.uni-bonn.de within 14 days of its publication.

This document will be displayed in the student council room of the Protestant Theology Department at the University of Bonn as of February 2nd 2023.

Bonn, February 2nd 2023

Justin Gedikoglu Chief Electoral Officer gedikoglu@outlook.com

Malin David
Election Committee

Alessa Busche
Election Committee

Alessa Burche